

Precious Lattes

A selection of lattes that are pretty, elegant, colourful, flavourful and Instagrammable

Pink Ruby 1.900

A smooth warm mix of milky Earl Grey tea & rose topped with dried edible rose petals

Green Emerald 1.900

A beautiful combination of matcha & smooth warm milk garnished with an edible flower

Blue Sapphire 1.900

A fragrant blend of warm milk & lavender sprinkled with edible dried lavender & flower

Rainbow Opal 1.900

A sweet blend of hot chocolate & espresso topped with pretty colourful cereal puff rings

All lattes available hot or cold



Señorita Lattes

A set of pretty looking iced drinks that will make your Instagram page look beautiful

Spanish Rose Latte 2.100

A shot of espresso mixed with milk & rose syrup topped with dry rose petals

Spanish Saffron Latte 2.100

A shot of espresso mixed with saffron milk topped with saffron syrup & an edible flower

Spanish Pistachio Latte 2.100

A shot of espresso mixed with milk & pistachio cream topped with an edible flower



Beautiful Blends

A section of cool, beautiful blends that are tasty and Instagrammable

Gold Amber 1.900

A blend of coffee & caramel with milk topped with cruchy honeycomb

Agate 2.500

A blend of chocolate ganache with milk topped with vanilla cream & brownie

Pink Jasper 2.500

Fresh strawberries blended with milk & topped with a Swiss Roll

Cream Cheese Earl Grey 1.900

Earl Grey tea & cream cheese

Cream Cheese Lavender 1.900

Lavender flavor & cream cheese

Cream Cheese Raspberry Hibiscus 1.900

Raspberry, Hibiscus & cream cheese

Cream Cheese Rose 1.900

Rose flavor & cream cheese

Marvellous Mocktails

A marvellous mixture of mocktails that are beautiful enough for any picture. These are highly Instagrammable

Green Jade 1.900

A sweet combination of kiwi & lime mocktail topped with an edible flower

Red Coral 1.900

A beautiful blend of hibiscus & vanilla mocktail topped with an edible flower

Rose Quartz 1.900

A pretty blend of rose & lemon with rose petals topped with an edible flower

Traditional Classics

Espresso Single 1.000

Espresso Double 1.300

Espresso Conpana 1.300

Espresso Macchiato 1.300

Americano 1.300

Cappuccino 1.700

Latte 1.700

Hot chocolate with chocolate shavings 1.900

White chocolate with marshmallow 1.900

Karak 1.500

Still mineral water 0.700

Sparkling mineral water 0.700

Tea: Earl Grey - Jasmine Green Tea - Moroccan Mint Green Tea - English Breakfast 1.100

Amazing Açaí

Acai comes from trees in Brazil. They are high in antioxidants which can benefit your brain, heart and overall health. They also have healthy fats and fibres making them a healthy food option. This rainbow bowl makes the perfect Instagram photo

Happy Berry 4.500 2.700

Pure açai superfood topped with fresh raspberries, fresh blueberries, smooth peanut butter & granola

Lovely Berry 4.300 2.500

Pure açai superfood topped with fresh strawberries, fresh sliced banana, fresh raspberries & granola

Jolly Berry 3.900 2.300

Pure açai superfood topped with fresh strawberries, fresh sliced banana & granola

Super Add-ons 0.600

Nuts - coconut flakes - chia seeds - peanut butter - banana - dried cranberries - granola



Splendid Sandwiches

Fresh croissant sandwiches made with love, splendid till the last bite

Chicken Croissant 2.700

A delicious freshly made croissant filled with marinated sumac chicken and Mexican slaw

Omelette Croissant 2.700

A delightful freshly made croissant filled with an egg omelette with fresh onions, green peppers, cheese & sundried tomatoes

Fresh Zaatar Croissant 2.700

A delicious freshly made croissant filled with fresh thyme, olive oil and labneh



Fabulous Milk Cakes

A variety of beautiful moist milk cakes made with love. Each milk cake has a different flavour and is made with natural colouring and ingredients to give the fullest and most delicious taste as well as the perfect Instagram picture

Zaina - Saffron Milk Cake 3.100

A light vanilla sponge cake soaked in saffron milk topped with saffron cream and saffron threads

Fawzeyya - Pistachio Milk Cake 3.100

A moist chocolate sponge cake soaked in pistachio milk topped with pistachio cream and pistachio shavings

Ruqaiya - Rose Milk Cake 2.700

A light vanilla sponge cake soaked in rose milk topped with rose cream & edible rose petals



سندويشات فاخرة

مجموعة من سندويشات الكورسانت صنعت بحب، فاخرة حتى اخر قضة

- 2.700** تشكن كورسانت
كورسانت لذيذة طازجة معبأة بالدجاج المتبل بالسماق والسلطة المكسيكية
- 2.700** اومليت كورسانت
كورسانت لذيذة طازجة معبأة باومليت البيض واليصل الطازج، فلفل اخضر، جبن والطماطم المجففة
- 2.700** فريش زعتر كورسانت
كورسانت لذيذة طازجة معبأة بالزعتر الطازج، زيت الزيتون واللبننة



روائع الميلاك كيك

مجموعة جميلة وناعمة ومتنوعة من ميلاك كيك مصنوعة بكل حب. كل ميلاك كيك تتميز بنكهة مختلفة وهي مصنوعة بمكونات وألوان طبيعية لإعطاء طعم كامل ولذيذ تماما كصورة الانستغرام

- 3.100** زينة – كعكة حليب الزعفران
كعكة فانيليا اسفنجية خفيفة مخموسة في حليب الزعفران ومزينة بكريمة الزعفران وخيوط الزعفران
- 3.100** فوزية – كعكة حليب الفستق
كعكة شوكولاتة اسفنجية ناعمة مخموسة بحليب الفستق ومزينة بالكريمة وقطع الفستق
- 2.700** رقية – كعكة حليب الورد
كعكة فانيليا إسفنجية خفيفة مخموسة في حليب الورد ومزينة بكريمة الورد وزهرة صالحة للأكل

المشروبات الكلاسيكية

- 1.000** اسبرسو سينجل
- 1.300** اسبرسو دبل
- 1.300** اسبرسو كونيانا
- 1.300** اسبرسو ماكياتو
- 1.300** اميركانو
- 1.700** كابوتشينو
- 1.700** لاتيه
- 1.900** هوت تشوكليت مع رقائق الشوكولاتة
- 1.900** شيكولاتة بيضاء مع مارشميلو
- 1.500** كرك
- 0.700** مياه معدنية عادية
- 0.700** مياه معدنية غازية
- 1.100** شاي: إيرل جراي – الشاي الأخضر بالباسمين – شاي اخضر معربي – افطار انجليزي

اسايي زلاهر

ياتي الاسايي من اشجار في البرازيل، فهي عالية بمضادات الاكسدة التي تفيد الدماغ، القلب والصحة بشكل عام تحتوي على الدهون المفيدة والالياف مما يجعلها خيارا صحيا. وعاء قوس القزح هذا يجعله مثاليا لصورة انستغرامية

- كبير وجميل 4.500** هابي بيرى
اسايي صافي، مزين بالتوت الاحمر والارزق الطازج، فول سوداني وجرانولا
- صغير روسيم 2.700**
- 4.300** لفلي بيرى
اسايي صافي مزين بالفراولة الطازجة، شرائح الموز، توت احمر وجرانولا
- 3.900** جولي بيرى
اسايي صافي، مزين بالفراولة الطازجة، شرائح الموز والجرانولا
- 0.600** اضافات
مكسرات – رقائق جوز الهند – حبوب الشيا – زبدة الفول السوداني – موز – توت بري – مجفف – جرانولا



مزيج جميل

مجموعة مختارة من المشروبات الباردة، الجميلة واللذيذة و انستغرامية

- 1.900** جولد امبر
مزيج من القهوة و الكاراميل مع الحليب تعلقه خلية العسل المقرمشة
- 2.500** اجيت
مزيج من جاناش الشوكولاتة مع الحليب مزين بكريما الفانيلا والبراوني
- 2.500** بينك جاسبر
فراولة طازجة ممزوجة مع الحليب مزينة بقطعة سويس رول
- 1.900** كريم تشيز ايرل جري
شاي ايرل جري وجبنة كريمة
- 1.900** كريم تشيز لافيندر
نكهة لافيندر وجبنة كريمة
- 1.900** كريم تشيز الكركديه والتوت
توت العليق، كركديه وجبنة كريمة
- 1.900** كريم تشيز روز
نكهة الورد وجبنة كريمة

الموكتيلات الرائعة

مجموعة مختارة من الموكتيلات الجميلة المناسبة للتصوير. هذه المجموعة انستغرامية جدا

- 1.900** جرين جييد
مزيج من الكيوي والليمون مزين بورد صالح للاكل
- 1.900** رد كورال
مزيج لذيذ من الكركديه والفانيلا مزين بورد صالح للاكل
- 1.900** روز كوارتز
مزيج جميل من الورد والليمون مع بتلات الورد الصالح للاكل

اللاتيه الثمين

مجموعة مختارة من اللاتيه، جميلة، أنيقة، ملونة، غنية بالنكهات وانستغرامية

- 1.900** بينك روبي
ايرل جري بالحليب الدافئ مع الورد مزينة بتلات الورد
- 1.900** جرين اميرالد
مزيج رائع من الماتشا بالحليب السلس مزين بورد صالح للاكل
- 1.900** بلو سافير
مزيج من عبير الخزامى والحليب الدافئ مزين بخزامى مجفف وزهرة صالحة للاكل
- 1.900** رينبو اوبال
مزيج لذيذ من الشوكولاتة الساخنة مع الاسبرسو مزينة برفائق ملونة
- جميع المشروبات متوفرة ساخن او بارد



سنيوريتا للاتيه

تشكيلة من المشروبات المثلجة الجميلة التي ستجعل صفحة الانستغرام الخاصة بك غاية في الجمال

- 2.100** سبانيش روز لاتيه
مزيج من الاسبرسو بالحليب وشراب الورد، مزين بالورد المجفف
- 2.100** سبانيش سافرون لاتيه
مزيج من الاسبرسو بالحليب والزعفران مزين بشراب الزعفران، مزين بورد صالح الاكل
- 2.100** سبانيش بيستاشيو لاتيه
مزيج من الاسبرسو بالحليب وكريما الفستق، مزين بورد صالح الاكل

